
 

 

SPRAWOZDANIE 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  
i Porządku Publicznego przeprowadzonej 27  listopada  2024 roku 

 

 
Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Daniel Sobel   -     -       „         - 
7) Kinga Żok   - Sołtys wsi Reklin/Reklinek 
8) Agnieszka Kasperczak - kierownik referatu infrastruktura   
 
Ustalenia : Reklin/Reklinek 
 

• Lampa na istniejącym słupie obok posesji P. Dudziak (był złożony wniosek). 

• 2 lampy obok posesji Państwa Thiel, nowy projekt. 

• Lampa na istniejącym słupie naprzeciw posesji nr 10 (słup 015/2/7). 

• Lampa na istniejącym słupie naprzeciw posesji nr 27 (słup 015/2/3). 

• Lampa na istniejącym słupie naprzeciw posesji nr 32 (słup 015/3/2). 

• Wniosek Sołtysa o oświetlenie boiska – wniosek nie dotyczy oświetlenia 
ulicznego. 

• Lampa w kierunku na Tuchorzę pod lasem (słup 132/2/19). 

• Wniosek Sołtysa o dołożenie lampy na końcu miejscowości Reklin pod Starą 
Tuchorzą  
w kierunku Powodowa – temat przesunięty na inny termin. 

 
        Podpisy członków Komisji 
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3. …………………………………… 
4. …………………………………… 
5. …………………………………… 
6. …………………………………… 
7. …………………………………… 
8. …………………………………… 



 

 

SPRAWOZDANIE 
 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  
i Porządku Publicznego przeprowadzonej 27  listopada  2024 roku 

 
 
 
Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Daniel Sobel   -     -       „         - 
7) Mariusz Odrobny  - Sołtys wsi Stara Tuchorza 
8) Agnieszka Kasperczak - kierownik referatu infrastruktura 
 
Ustalenia : Stara Tuchorza 
 

• Lampa pod lasem obok posesji Państwa Janczewskich. 

• Na nowym osiedlu pod lasem tzw. „złote piaski” 4 lampy już istniejące, do 
postawienia zostały jeszcze 2 lampy. Sołtys nie widzi potrzeby ich 
dostawienia. W związku z powyższym winien złożyć wniosek o rezygnację z 
kontynuacji projektu. 

•  Wniosek Sołtysa o przystanek autobusowy obok nowego osiedla. 

• Wniosek Sołtysa o oświetlenie przejścia dla pieszych przy przedszkolu. To 
droga powiatowa, nie ma chodnika po drugiej stronie ulicy, co jest wymagane 
do stworzenia przejścia – droga powiatowa, obecnie nie ma przejścia. 

 

 

 

        Podpisy członków Komisji 
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SPRAWOZDANIE 

 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  
i Porządku Publicznego przeprowadzonej 27  listopada  2024 roku 

 
 
 
Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Danel Sobel   - Sołtys wsi Tuchorza 
7) Agnieszka Kasperczak - kierownik referatu infrastruktura 
 
Ustalenia : Tuchorza 
 

• Lampa na istniejącym słupie obok posesji nr 48 Państwa Wawrzyńskich (słup 
771/7/33). 

• Przy posesji Państwa Konieczek znajduje się nieczynna lampa na podliczniku. 
Potrzebny jest nowy projekt i podłączenie do sieci. 

• Nowy projekt na lampę w kierunku Belęcina obok posesji państwa Maciaszczyk 
i Wieczorek. 

• Lampa na osiedlu obok posesji pana Adama Wielgosza – niezbędny projekt, 
wniosek został złożony we wcześniejszych latach. 

 
 
 
 
        Podpisy członków Komisji 
 

1. …………………………………… 
2. …………………………………… 
3. …………………………………… 
4. …………………………………… 
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SPRAWOZDANIE 
 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  
i Porządku Publicznego przeprowadzonej 27  listopada  2024 roku 

 
 
Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Daniel Sobel   -     -       „         - 
7) Agnieszka Kasperczak - kierownik referatu infrastruktura 
 
Ustalenia : Nowa Tuchorza 
 

• Możliwość założenia lampy na istniejącym slupie obok posesji nr 30 Państwa 
Wawrzyńskich. Dom znajduje się w polu, brak jakiegokolwiek oświetlenia – 
nowy projekt. 

• Komisja jednogłośnie uznała, iż wniosek o oświetlenie uliczne, przy sali 
wiejskiej nie jest zasadny.  

 
        Podpisy członków Komisji 
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SPRAWOZDANIE 

 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  
i Porządku Publicznego przeprowadzonej 27  listopada  2024 roku 

 
 

Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Daniel Sobel   -     -       „         - 
7) Katarzyna Kardaszewska - sołtys wsi Boruja  
8) Agnieszka Kasperczak - kierownik referatu infrastruktura 
 
Ustalenia : Boruja 
 

• Lampa na istniejącym słupie naprzeciw posesji nr 5 Państwa Śliwińskich (słup 
103/2/6). 

• Lampa na istniejącym słupie naprzeciw posesji nr 8. 

• Wniosek o oświetlenie posesji nad jeziorem P. Lawera został odrzucony. Jest 
to działka prywatna. 

• Wniosek sołtysa o oświetlenie drogi z płyt do jeziora. Od jeziora 2-3 lampy. 

• Wniosek P. Werner posesja 219 komisja stwierdziła, iż potrzeba jest 
oświetlenia całego osiedla, co wiąże się z nowymi projektami.  

• Dodatkowo P. Sołtys wnioskowała o dodatkowy przystanek autobusowy koło 
sklepu „Groszek”. 

 
 
 

 
        Podpisy członków Komisji 
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SPRAWOZDANIE 
 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  
i Porządku Publicznego przeprowadzonej 27  listopada  2024 roku 

 
 
 

Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Daniel Sobel   -     -       „         - 
7) Mirosław Nyga   - sołtys wsi Mariankowo 
8) Agnieszka Kasperczak - kierownik referatu infrastruktura 
 
Ustalenia : Mariankowo  
 

• Wniosek Sołtysa o oświetlenie placu zabaw. P. Kasperczak poinformowała, iż 
jest to zadanie związane z oświetleniem placów. Rozwiązaniem 
alternatywnym byłby wysięgnik na słupie 006/3/8 + skrzynka z dostępem do 
prądu. 

• Wniosek sołtysa o lampy na istniejących słupach 006/3/4; 006/1/7; 006/2/5, 
006/2/14 obok posesji państwa Kulus. 
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SPRAWOZDANIE 
 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  
i Porządku Publicznego przeprowadzonej 27  listopada  2024 roku 

 
 
Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Daniel Sobel   -     -       „         - 
7) Dominik Kardaszewski - sołtys wsi Belęcin 
8) Agnieszka Kasperczak - kierownik referatu infrastruktura 
 
 
Ustalenia : Belęcin  
 

• Posesje znajdujące się za terenem szkoły potrzebują oświetlenia. Mieszkania 
sprzedane przez spółdzielnię PIONIER. Problem polega na tym, że dojazd do 
mieszkań jest z drogi prywatnej i tam też miałaby stać lampa.   

 
 

 

 

 

        Podpisy członków Komisji 
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SPRAWOZDANIE 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  
i Porządku Publicznego przeprowadzonej 27  listopada  2024 roku 

 
 

 

Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Daniel Sobel   -     -       „         - 
7) Agnieszka Kasperczak - kierownik referatu infrastruktura 
 
 
Ustalenia : Zakrzewo 
 

• Sołtys wnioskuje o sprawdzenie lampy na słupie 104/2/3 lampa słabo świeci i 
gaśnie. 

• Lampę na slupie 10/3/5 przy sklepie należy wyregulować w kierunku bloków. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

        Podpisy członków Komisji 
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SPRAWOZDANIE 
 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  
i Porządku Publicznego przeprowadzonej 27  listopada  2024 roku 

 
 

Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Daniel Sobel   -     -       „         - 
7) Tadeusz Weihs   - sołtys wsi Godziszewo 
8) Agnieszka Kasperczak - kierownik referatu infrastruktura 
 
Ustalenia : Godziszewo  
 

• Wniosek Sołtysa o nową lampę przy posesji nr 20A – potrzeba nowego 
projektu – sprawa pilna, 

• W kierunku z Zakrzewa na Godziszewo wniosek o dwie lampy przy posesjach 
– nowy projekt. 

 
 
 
 
 
 
        Podpisy członków Komisji 
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SPRAWOZDANIE 

 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  
i Porządku Publicznego przeprowadzonej 27  listopada  2024 roku 

 
Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Daniel Sobel   -     -       „         - 
7) Symon Polus   - sołtys wsi Grójec Mały 
8) Agnieszka Kasperczak - kierownik referatu infrastruktura 
 
Ustalenia : Grójec Mały 
 

• Lampy w kierunku Grójca Wielkiego - kontynuacja projektu. 

• Sołtys wnioskował również o 1 lampę, w kierunku Chobienic obok posesji 
Państwa Adamczak. W tym przypadku konieczny jest nowy projekt. 
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SPRAWOZDANIE 
 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  
i Porządku Publicznego przeprowadzonej 27  listopada  2024 roku 

 
 

Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Daniel Sobel   -     -       „         - 
7) Antonii Hirt   -  w zastępstwie sołtysa wsi Grójec Mały 
8) Agnieszka Kasperczak - kierownik referatu infrastruktura 
 
Ustalenia : Grójec Wielki 
 

• W kierunku  na Nową Wieś Zbąską osiedle domków jednorodzinnych. Są to 
drogi prywatne komisja jednogłośnie stwierdziła, iż w takim przypadku 
mieszkańcy winni sami założyć oświetlenie. 

• Za salą wiejską oświetlenie drogi z płyt. Jest na to projekt, zostały 4 lampy do 
założenia.  

• 2 Lampy przy posesji 74 Pan Bączyk wzdłuż drogi powiatowej Grójec Wielki – 
Nowa Wieś Zbąska – nowy projekt. 
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SPRAWOZDANIE 
 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  
i Porządku Publicznego przeprowadzonej 27  listopada  2024 roku 

 
 
Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Daniel Sobel   -     -       „         - 
7) Jacek Nowak   - sołtys wsi Chobienice 
8) Agnieszka Kasperczak - kierownik referatu infrastruktura 
 
Ustalenia : Chobienice 
 

• Sołtys przede wszystkim wnioskował o doświetlenie przejść dla pieszych. 
Gmina nie jest właścicielem dróg, na których znajdują się przejścia.  
W związku z powyższym trzeba w tym temacie składać wnioski do zarządców 
dróg. 

• Lampa za przedszkolem, temat na nowy projekt. 

• Lampa w kierunku na Zbąszyń przy kościele. 

• Lampa przed skrzyżowaniem w kierunku Grójca Małego – nowy projekt. 

• Lampa pomiędzy Ostoją Chobienice, a pałacem Mielżyńskich – nowy projekt. 

• Lampy koło P. Wawrzkiewicz (w stronę wigwamu) – nowy projekt. Radni 
uznali, że sprawa do rozpatrzenia w późniejszym terminie.  

 
 
 
 
        Podpisy członków Komisji 
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SPRAWOZDANIE 
 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  
i Porządku Publicznego przeprowadzonej 28  listopada  2024 roku 

 
 
Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Marcin Michalski  -     -       „         - 
7) Katarzyna Lach   - Inspektor 
 
Ustalenia : Siedlec 
 

• Ul. Rolna oraz ul. Polna został złożony wniosek do urzędu. Konieczny jest 
nowy projekt. 

• Ul. Rzemieślnicza zakończenie projektu – jest wystarczająco oświetlony teren 
(Sołtys ma złożyć oświadczenie o zakończeniu projektu). 
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SPRAWOZDANIE 
 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  
i Porządku Publicznego przeprowadzonej 28  listopada  2024 roku 

 
 

Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Marcin Michalski  -     -       „         - 
7) Katarzyna Lach   - Inspektor 
 
 
Ustalenia : Nieborza 
 

• Potrzeba jednej lampy pomiędzy Firmą Pana Wogi, a posesją Państwa 
Obrempalskich. Potrzebny jest nowy projekt. 

• 1 lampa w kierunku Wojciechowa, przy posesji 18B. 
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SPRAWOZDANIE 

 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  
i Porządku Publicznego przeprowadzonej 28  listopada  2024 roku 

 
 

Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Marcin Michalski  -     -       „         - 
7) Ewa Fabiś   - sołtys wsi Wojciechowo 
8) Katarzyna Lach   - Inspektor 
 
 
Ustalenia : Wojciechowo 
 

• Realizowany jest projekt oświetlenia za Panią Sołtys. 

• Oprawa na istniejącym słupie (słup 807/1/10) za salą wiejską. 
 
 
 
 
        Podpisy członków Komisji 
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SPRAWOZDANIE 

 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i 
Porządku Publicznego przeprowadzonej 28  listopada  2024 roku 

 
 

Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Marcin Michalski  -     -       „         - 
7) Danuta Ksiąg   - sołtys wsi Karna 
8) Katarzyna Lach   - Inspektor 
 
 
Ustalenia : Karna 
 

• Lampa na istniejącym słupie przy posesji Państwa Piosik (słup 016/3/24). 

• Na drodze w kierunku P. Pusiak wniosek Sołtysa o dodatkowe lampy. Komisja 
jednogłośnie stwierdziła, iż konieczne jest przycięcie gałęzi i inne ustawienie 
lamp istniejących). 

• Przy posesji nr 27 pomiędzy P. Pusiak a P. Gaweł jest słup bez oprawy. 
Konieczność sprawdzenia, czy jest linka.  

• Droga przy której mieszka P. Sołtys potrzeba lampy przy istniejącym słupie 
(słup 018/1/13). Tu również komisja jednoznacznie stwierdziła, iż jest 
konieczność zabezpieczenia rowu przy drodze. Jest niebezpieczeństwo, że 
ktoś może do niego wjechać. Konieczna barierka. 

• Wniosek o lampę w kierunku Wojciechowa, obok posesji P. Fabiś. 
 
 
 
 
        Podpisy członków Komisji 
 

1. ……………………… 
2. ……………………… 
3. ……………………… 
4. ……………………… 
5. ……………………… 
6. ……………………… 
7. ……………………… 
8. ……………………… 

 
 



 

 

 
SPRAWOZDANIE 

 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i 
Porządku Publicznego przeprowadzonej 28  listopada  2024 roku 

 
 

Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Marcin Michalski  -     -       „         - 
7) Paulina Suszek   - sołtys wsi Wąchabno 
8) Katarzyna Lach   - Inspektor 
 
 
Ustalenia: Wąchabno 
 

• P. Sołtys wnioskuje o oświetlenie placu zabaw za remizą. Komisja 
zaproponowała, aby oświetlenie zrobić na murze sali wiejskiej.  

• Lampa przy posesji nr 9, konieczność nowego projektu. 

• Lampa na istniejącym słupie przy posesji nr 5 (słup 226/3/6). 
 
 
 
 
 
        Podpisy członków Komisji 
 

1. …………………………………….. 
2. …………………………………….. 
3. …………………………………….. 
4. …………………………………….. 
5. …………………………………….. 
6. …………………………………….. 
7. …………………………………….. 
8. …………………………………….. 

 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 

SPRAWOZDANIE 
 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i 
Porządku Publicznego przeprowadzonej 28  listopada  2024 roku 

 
 

Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Marcin Michalski  -     -       „         - 
7) Zdzisław Tomys   - sołtys wsi Mała Wieś 
8) Katarzyna Lach   - Inspektor 
 
 
Ustalenia : Mała Wieś 
 

• Sołtys widzi potrzebę lampy obok posesji nr 8 oraz przystanku autobusowego. 
Lampa na istniejącym słupie (słup 246/2/7) 

• W kierunku na Wielką Wieś lampa z 2 oprawami. Sołtys proponuje 
przeniesienie jej na parking i uziemienie słupa. Musi być na to dokumentacja. 

 
 
 
 
        Podpisy członków Komisji 
 

1. ……………………………….. 
2. ……………………………….. 
3. ……………………………….. 
4. ……………………………….. 
5. ……………………………….. 
6. ……………………………….. 
7. ……………………………….. 
8. ……………………………….. 

 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
SPRAWOZDANIE 

 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i 
Porządku Publicznego przeprowadzonej 28  listopada  2024 roku 

 
 

Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Marcin Michalski  -     -       „         - 
7) Kamila Kruszyńska  - sołtys wsi Wielka Wieś 
8) Katarzyna Lach   - Inspektor 
 
 
Ustalenia : Wielka Wieś 
 

• Przy posesji na 36 (od drogi krajowej) musiałby być nowy projekt. Znajduje się 
tam słup z oprawą, jednak jest on w głąb posesji. Ewentualna propozycja 
oprawy na wysięgniku. 

• Komisja widzi konieczność nowego projektu przy drodze do DPS-u. Cała 
droga jest bez oświetlenia. 

• Lampa na istniejącym słupie przy zakręcie do DPS (słup 247/3/9), komisja 
jednogłośnie stwierdziła, iż potrzebne jest oświetlenie.  

• Lampa na istniejącym słupie (słup 247/2-9/7) w kierunku P. Sołtys. 

• Lampa na istniejącym słupie (słup 21/1/9) plac zabaw 

• Liny – nowy projekt. 
 
 
 
 
        Podpisy członków Komisji 
 

1. …………………………………. 
2. …………………………………. 
3. …………………………………. 
4. …………………………………. 
5. …………………………………. 
6. …………………………………. 
7. …………………………………. 
8. …………………………………. 

 
 

 



 

 

 
 
 
 

SPRAWOZDANIE 
 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i 
Porządku Publicznego przeprowadzonej 28  listopada  2024 roku 

 
 

Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Marcin Michalski  -     -       „         - 
7) Katarzyna Lach   - Inspektor 
 
 
Ustalenia : Kopanica 
 

• Ul. Poniatowskiego 86 oprawa na istniejącym słupie (słup 278/2/14) w kierunku na 
Kargowę. 

• Przeniesienie słupa z lampy nad przejściem dla pieszych (słup 248/1/1) na słup na 
Nowym Rynku (środkowy od Lewiatana). 

• Do dokończenia został projekt na ul. Wczasowej. 

• Sołtys widzi potrzebę lampy przy posesji p. Polikowskiego – sama oprawa. Od ul. 
Drzymały do posesji P. Milera oraz na zakręcie za Starym Rynkiem. 

• Na ul. Dworcowej nie ma słupów. Musiałby być nowy projekt. 

• Lampa na istniejącym słupie (słup 290/5/7) ul. Winnice. 

• Lampy na istniejących dwóch słupach na ul. Szkolnej obok posesji 17-18, P. Firlej i P. 
Kędziora. 

• Lampa na istniejącym słupie ul. Zbąszyńska (słup 249/2/9) droga do Ośrodka 
Zdrowia, oraz w kierunku Chobienic. 

•  Lampa na istniejącym słupie (229/2/12) przy ul. Kwiatowej zakręt za ul. Piaskową.  

• Ul. Piaskowa jest lampa na podliczniku. Musiałby być nowy projekt. 

 
 
 
        Podpisy członków Komisji 
 

1. ……………………………………… 
2. ……………………………………… 
3. ……………………………………… 
4. ……………………………………… 
5. ……………………………………… 
6. ……………………………………… 
7. ……………………………………… 



 

 

SPRAWOZDANIE 
 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i 
Porządku Publicznego przeprowadzonej 28  listopada  2024 roku 

 
 

Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Marcin Michalski  -     -       „         - 
7) Jarosław Kamczycki  -  sołtys wsi Jaromierz 
8) Katarzyna Lach   - Inspektor 
 
 
Ustalenia : Jaromierz 
 

• Sołtys wnioskuje o dwie lampy przy drodze krajowej na wjeździe do 
miejscowości – nowy projekt. 

• W kierunku na Jażyniec ma stanąć przystanek autobusowy dla dzieci 
szkolnych, w związku z tym również Sołtys widzi potrzebę postawienia w tym 
miejscu jednej lampy – nowy projekt.  

 
 
 
        Podpisy członków Komisji 
 

1. ……………………………… 
2. ……………………………… 
3. ……………………………… 
4. ……………………………… 
5. ……………………………… 
6. ……………………………… 
7. ……………………………… 
8. ……………………………… 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

SPRAWOZDANIE 
 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i 
Porządku Publicznego przeprowadzonej 28  listopada  2024 roku 

 
 

Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Marcin Michalski  -     -       „         - 
7) Katarzyna Lach   - Inspektor 
 
 
Ustalenia : Jażyniec 
 

• Koło paczkomatu do posesji P. Sita jest projekt do dokończenia. 

• Oświetlenie drogi od posesji P. Rajman do końca miejscowości. 

• W kierunku z Jaromierza na Obrę przy posesji 79 P. Szwaba jedna lampa. 

• Lampa na istniejącym słupie (słup 009/1/6) przy posesji P. Trybuś. 
 
 
        Podpisy członków Komisji 
 

1. …………………………….. 
2. …………………………….. 
3. …………………………….. 
4. …………………………….. 
5. ……………………………... 
6. ……………………………… 
7. ……………………………… 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

SPRAWOZDANIE 
 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i 
Porządku Publicznego przeprowadzonej 28  listopada  2024 roku 

 
 

Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Marcin Michalski  -     -       „         - 
7) Krzysztof Paździor  - sołtys wsi Żodyń 
8) Katarzyna Lach   - Inspektor 
 
 
Ustalenia : Żodyń 
 

• Istniejące projekty ul. Sosnowa, ul. Słoneczna i ul. Jesionowa. 

• Ul. Lipowa – nowy projekt. 

• Ul. Osiedlowa lampy znajdują się przy byłym dworcu i są oddalone od drogi.  

• Wniosek o 3 lampy przy ścieżce rowerowej na Kopanicę od posesji P. 
Maćkowiak. 

 
 
        Podpisy członków Komisji 
 

1. ……………………………… 
2. ……………………………… 
3. ………………………………. 
4. ………………………………. 
5. ……………………………….. 
6. ……………………………….. 
7. ……………………………….. 
8. ……………………………….. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

SPRAWOZDANIE 
 
 

z objazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej , Rolnictwa i 
Porządku Publicznego przeprowadzonej 28  listopada  2024 roku 

 
 

Przedmiot  posiedzenia : oświetlenie uliczne 
 
 
1) Krzysztof Stachowiak  - przewodniczący komisji 
2) Katarzyna Pluskota  -     członek komisji 
3) Adam Kupś   -     -       „         - 
4) Zygmunt Adamski  -     -       „         - 
5) Renata Piątyszek  -     -       „         - 
6) Daniel Sobel   -     -       „         - 
7) Dariusz Majewski  - sołtys wsi Kiełkowo 
8) Katarzyna Lach   - Inspektor 
 
 
Ustalenia : Kiełkowo 
 

• Sołtys wnioskuje o 1 lampę na końcu miejscowości obok posesji P. Szramka.  
 
 

 
        Podpisy członków Komisji 
 

1. ……………………………. 
2. ……………………………. 
3. ……………………………. 
4. ……………………………. 
5. ……………………………. 
6. ……………………………. 
7. ……………………………. 
8. …………………………... 
 

 
 
 


